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Zápis z 15. schůze VV ČSML konané dne 22. 10. 2024 
 

Přítomni: Jiří Tilšer, Jan Přib, Petr Chmelař, Nikolas Adámek, Adam Šerpán, Roman Pokorný (host) 
 
Místo: VESSAN Reality, Vodičkova 41, Praha 1 
 
Program: 
 
1) Výplata kompenzace za MS v San Diego 
2) Zpětná vazba z MSb v Utice 
3) Příprava na ME Sixes v Monte Gordo 
4) NBLL 2025 
5) MEf v Maďarsku  
6) KGC 2025 – způsob kvalifikace českého týmu. 
7) Vedoucí Sixes ligy 
8) Diskuze - ostatní 
 
Jednání: 
1. Výplata kompenzace za MS v San Diego 
 

JP informoval VV o aktuálním stavu vymáhání pohledávek vůči British Airways. BA naznačilo proplacení 
nákladů za ubytování a dopravu, že co do kompenzace za zpoždění vybavení je nutné se obrátit na 
leteckou společnost, která provozovala poslední let (Virgin Atlantic). 
AŠ přislíbil dodání bankovních spojení jednotlivých účastníků, tak aby mohla být provedena výplata 
části kompenzace dle předchozího rozhodnutí VV. 
 
VV vzal uvedené na vědomí. 
 
 

2. Zpětná vazba z MS v Utice 
 

RP poskytnul VV zpětnou vazbu z účasti reprezentačního týmu na MSb v Utice, když konstatoval 
spokojenost s fungováním trenérského týmu, jakož i konstatoval nejlepší výsledek kolektivního 
tuzemského olympijského sportu (mimo hokej). Současně informovat VV o mediálních výstupech 
z MSb v podobě mj. 2 filmů, marketingových materiálech a nákladech na jejich získání. 
 
VV vzal uvedené na vědomí. 
 

 
3. Příprava na ME Sixes v Monte Gordo 
 

AŠ informoval VV o probíhajících trénincích (dosud 2), a proběhnutí zápasu Sixes Elite a fungování 
spolupráce týmu AŠ – VK, resp. diskusi na plánu přípravy. V první polovině listopadu je v plánu začít 
řešit objednávku letenek do dějiště. 
 
 VV vzal uvedené na vědomí. 

 
 
4. NBLL 2025 
 

AŠ předložil VV návrh na organizaci příštího ročníku NBLL ve formátu jaro – podzim, a to 
s předpokládanou účastí 8 – 9 týmů a předpokladem odehrát All-Star Game premiérově pod širým 
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nebem v červnu v Radotíně. Final Four v listopadu v hale. AŠ s RP konstatovali potřebu docílit 
vyrovnanosti soutěže z důvodu konkurence a motivace týmů. 

 
 VV vzal uvedené na vědomí. 

 
 
5. MEf v Maďarsku 
 

AŠ v návaznosti na předchozí rozhodnutí VV o neúčasti českého reprezentačního výběru na MEf 2025 
v Maďarsku navrhnul zvážení účasti za předpokladu nulových či minimálních výdajů ze strany ČSML.  
 
VV pověřuje JP dalším jednáním, resp. zjištění podmínek dodatečného přihlášení.  

 
 
6. KGC 2025 – způsob kvalifikace českého týmu 
 

S ohledem na nepořádání dlouhodobé soutěže ve fieldlakrosu JT nastínil nezbytnost výběru 
kvalifikačního klíče účasti na KGC. RP navrhnul provázání se Sixes ligou, JP konkretizoval návrh na 
vítěze (jarní části) sixes ligy. 
 
VV rozhodnul o tom, že se účastník na KGC bude kvalifikovat ze Sixes ligypověřuje vedoucího Sixes 
ligy výběrem konkrétního kvalifikačního klíče.  
 

 
7. Vedoucí Sixes ligy 
 
 NA tlumočil VV návrh týmu Vojtěch Kotlík – Jakub Kološ převzít vedení Sixes ligy. 
 

VV schvaluje Vojtěcha Kotlíka a Jakuba Kološe jako vedoucí Sixes ligy a současně je vybízí 
k předložení návrhu organizace a propozic soutěže nejpozději do 30. 11. 2024. 

 
 
8.  Diskuze - ostatní 
 

a) VV informuje o předběžném termínu konání valné hromady ČSML dne 16. 3. 2025 
b) VV informuje o předběžném návrhu na odehrání jednoho kola JBLL (pravděpodobně kategorie 

U12) v Brně v rámci akce Tewaaraton 2025 
c) VV vyzývá jednotlivé kluby ke sdělení „svých“ nominnantů na jednotlivé funkce (VV, DK, KK) 

 
 
Zapsal Jan Přib dne 22. 10. 2024 
 
 


